
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER  LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 31 DE JULIOL DE 2017

Núm. i classe de sessió: 22 / 2017 Ordinària 

Dia i hora: 31 de juliol de 2017 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VOCALS

- Designats   per Alcaldia

     Sr. Jorge García Alcalá

- Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                           Grup Polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                                Grup Polític PP

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete                               Grup Polític C's

- Representants de les associacions de veïns

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz AV San Pablo

  Sr. Alberto Ramos Renau AV San Jaime

  Sr. José L. Gómez Sánchez AV San Bernardo

SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

   Sra. Anna Peñalver Bermudo

   Sr. Raúl Galván López
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En  el  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes es trobaran omeses o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal.

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objecto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal.



NO HI ASSISTIXEN: 

    Sr.  Miguel Angel Guillamón Naches 

    Sr. Emilio García Solsona

    Sr. Ana Mª Latorre Centelles

Ordre del dia

1r  -   Aprovació,  si escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Districte Sud de data 26 de juny de 2017

2n -  Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t -  Precs i preguntes

En la Tinència d'Alcaldia de Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, 
sent  les 20:00 h del  dia 31 de juliol de dos mil  dèsset,  sota la presidència de la Il·lma. 
Senyora Tinent d’Alcaldia Patricia Puerta Barberá, es reunixen els senyors i senyores suara 
esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud, amb la 
meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la  Presidència,  s'inicia  la  sessió  on  es 
tracten els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r  –  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA CORRESPONENT  A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 26 DE JUNY DE 2017.

Com  que  no  hi  ha  objeccions  a  l’esborrany  de  l’acta  de  la  sessió  ordinària, 
celebrada el dia 26 de juny de 2017, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n - INFORME DE LA PRESIDENTA 

Amb relació a la sol·licitud d’incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en 
virtut dels informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents.  

A la sol·licitud del Sr. Campos, president de l’AV San Pablo, informen que actualment 
no es poden realitzar els treballs de pintura de l’associació a càrrec del  contracte de 
manteniment de dependències municipals, per falta de consignació econòmica.
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També s’han donat les instruccions oportunes a la sol·licitud del Sr. Serrano de l’AV. 
La Aduana, per a la sega i recollida d’herbes des de la Gran Via fins al grup.

Respecte a l’interés de distintes associacions sobre els tràmits legals que han de 
realitzar, des de Participació Ciutadana informen del següent:

Qui subscriu entén que es refereix a associacions sense ànim de lucre, és a dir, 
aquelles que persegueixen un fi social i no tenen objectius econòmics. Dit açò és molt 
important  que  l’associació,  una  vegada  constituïda  i  aprovats  els  seus  estatuts,  els 
presente  en  el  Registre  d’Associacions  de  la  Comunitat  Valenciana  i  en  el  Registre 
municipal d’Associacions de l’Ajuntament de Castelló de la Plana.

Qualsevol modificació dels estatuts o junta directiva haurà de ser notificada a les 
distintes administracions mitjançant registre d’entrada.

Una  vegada  anotada  en  el  Registre  municipal,  les  associacions  poden  optar  a 
integrar-se en el consell sectorial respectiu i accedir a les subvencions previstes. D’altra 
banda, també poden integrar-se en el Consell municipal de districte respectiu.

Però les associacions també tenen una sèrie d’obligacions fiscals i tributàries, per a 
la  qual  cosa  hauran  de  dirigir-se  a  l’Agència  Tributària  i  sol·licitar  un  CIF  o  codi 
d’identificació fiscal. 

A  més,  les  noves  exigències  recollides  en  la  Llei  39/2015,  d'1  d’octubre,  de 
procediment  administratiu  comú  de  les  administracions  públiques,  obliguen  a  les 
associacions  a  obtindre  el  certificat  digital  per  a  relacionar-se  amb  les  distintes 
administracions públiques. Tots els documents necessaris per a tramitar aquest certificat 
seran facilitats en la delegació del Consell de la Generalitat Valenciana a Castelló, situat 
al carrer Major, 78, 12001 de Castelló de la Plana.

No obstant tot el que s’ha dit anteriorment, és important tindre en compte alguns 
aspectes normatius,  com la Llei  orgànica 1/2002,  de 22 de març, reguladora del  dret 
d’associació, i la Llei 14/2008, de 18 de novembre, de la Generalitat, d’associacions de la 
Comunitat Valenciana.

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que  no  hi  ha  cap  assumpte  de  Despatx  Extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l’orde del dia.

4t - PRECS I PREGUNTES

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez informa que al camí Pi Gros, a l’altura de Transportes Bort, hi ha un 
gual, però sol·licita que el posen elevat perquè els vehicles continuen circulant a gran 
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velocitat i últimament han atropellat dos gossos que creuaven amb el seu amo lligats amb 
corretges.

També sol·licita que reposen o reparen la tapa d'un contenidor que hi ha trencada al 
carrer Vallat.

A més, demana informació respecte del col·lector d’aigües residuals, assumpte que 
serà traslladat al Departament d’Infraestructures perquè n'informen.

El Sr. Pegueroles informa que a l'avinguda de València, davant de l’estanc que hi ha a 
l’altura de Lidl, aquest mes de juliol hi ha hagut tres accidents, per la qual cosa sol·licita 
que es prenguen mesures respecte d’això.

Sol·licita compromís i serietat per part de les associacions respecte a les assistències 
a juntes i consells. Comenta que si algunes associacions no poden assistir a les reunions, 
que nomenen un altre representant  o bé que dimitisquen de pertànyer a la Junta de 
Districte perquè una altra associació puga accedir-hi.

La presidenta comenta que es comprovarà el Reglament de les Juntes i Consells per 
a prendre les mesures pertinents.

AV SAN JAIME

El Sr. Ramos sol·licita espills als encreuament dels carrers Sant Jaume, Plana Alta i 
Villamalur  amb  l'avinguda  Castelló,  per  la  falta  de  visibilitat  existent  en  aqueixos 
encreuaments.

Comenta que va sol·licitar neteja a l’entrada del barri per instància, però només han 
llevat les herbes i, a més, no se les van emportar (Reg. Entrada 2017-E-RC-45438, del 
passat 30 de juny de 2017).

El Sr. Ramos trasllada a la Junta la possibilitat que en totes les eixides dels col·legis 
siguen de vianants, però els assistents comenten que això és impossible ja que hi ha 
zones importants de pas que no poden fer-se de vianants.

AV SAN PABLO

Reclamen  una  vegada  més  la  instal·lació  de  la  placa  identificativa  al  carrer  Els 
Infants.

Informen que s’haurien de prendre mesures per part de la Policia respecte al mal ús 
del pàrquing situat al centre de salut del grup Perpetu Socors, a més de l’augment de 
neteja.

Comenta que hi ha vivendes al barri  a què els han tallat la llum i  utilitzen grups 
electrògens, la qual cosa ocasiona molèsties de sorolls i olors als veïns, per tant sol·licita 
que passe la policia a controlar-ho.
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La presidenta comenta a sol·licitud del Sr. Serrano, president de l’AV La Aduana, el 
canvi de les tanques que rodegen la plaça Serra de  Cazorla) del grup Lourdes ja que 
estan rovellades, deteriorades i trencades.

La  presidenta,  a  petició  del  Sr.  Serrano,  també sol·licita  el  canvi  d’ubicació  dels 
contenidors de reciclatge i fem aprofitant les obres. Demana que quan s'inicien les obres, 
els tècnics municipals es posen en contacte amb el Sr. Serrano

La presidenta comenta que des del Registre han fet arribar un escrit de l’IES Joan 
Baptista Porcar, en relació amb la zona d’entrada i eixida principal del centre ubicada al 
carrer Herrero, 76, en què sol·liciten que s'amplien les voreres i s'instal·le protecció per a 
millorar la seguretat dels alumnes, ja que el passat 26 d’abril un alumne va ser atropellat, 
des del centre s’havien enviat dues instàncies anteriors (Reg. Entrada 2016-E-RC-79766 
del 24 de novembre de 2016 i 2017-E-RC-30572 del 9 de maig de 2017).

I sent les 20:45 de la data indicada en l’encapçalament, i sense que hi haja més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària, done 
fe i,  perquè conste,  alce aquesta acta que firme al marge junt  amb la presidenta del 
Consell Municipal del Districte Sud.
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